
Zápis ze 4. zasedání finanční komise AS VŠE ze 
dne 16. 5. 2022 

 

Přítomní: Vančurová, Mazouch, Čapková – on-line, Staněk - on-line, Ševčíková 

Host: kvestor – Ing. Zouhar 

Finanční komise projednala předložený materiál Výroční zpráva o finančním hospodaření Vysoké 

školy ekonomické v Praze za rok 2021. Úvodní slovo pronesl pan kvestor. Konstatoval, že zpráva o 

hospodaření navazuje je formát minulých let a zároveň zobrazuje i posunu vynucené covidovými 

opatřeními. Zejména byl patrný pokles některých výkonů (doplňková činnost, stipendijní fond). 

Následující diskuse se obracela zejména k nejisté budoucnosti v kontextu s rozpočtovou krizí. 

K materiálu Výroční zpráva o finančním hospodaření Vysoké školy ekonomické v Praze za rok 

2021 nemá finanční komise námitek a doporučuje ji ke schválení AS VŠE. 

 

Usnesení bylo přijato všemi přítomnými členy komise. 

 

V Praze dne 16. 5. 2022 

 

Alena Vančurová 

předsedkyně finanční komise AS VŠE 


